
日本語1.ご使用の前に

3.水草ミストウォール対応スチールキャビネット1200の組み立て方

●構成部品

2.使用、安全上の注意

　　　    この表示を無視して、誤った取り扱いをすると、人が傷害を負う危険が想定される場合および物的損害の発生が想定される内容を示しています。
○本製品は弊社製の製品専用の棚です。それ以外の目的では使用しないでください。　○傾いた場所や段差のある場所での設置は避け、必ず平らで水平な場所に設置してください。
○本体の重みで床が凹んだり、ぐらつくことがないよう丈夫な床に設置してください。（製品および本体、または家屋の破損の原因となります。）
○本体設置後もボルトが緩んでいないか時々点検し、緩んでいたときはしっかりと締め直してください。（製品および本体の破損の原因となります。）
○本体に水などが掛かった際には、すみやかに乾いた布で水分を完全に拭き取ってください。　○屋外での使用は、腐食およびサビの原因となり耐久性を落としますので、絶対におやめください。
○海水には使用できません。　○移動の際は引きずらないでください。アジャスターを付属のスパナでゆるめ、キャスターで移動してください。
○本体を倒したり、揺すったりしないように注意してください（特に子どもが触れないようにご注意ください）。（製品および本製品が破損または転倒しケガなどの原因となります。）
○踏み台がわりに本製品の上に登ったり、または腰を掛けたりしないでください。（本製品が破損または転倒し、ケガなどの原因となります。）

注意：

図1 ソーラーRGBの設置 本体の設置図2

上部2本
本体1台

ボルト（短）8本

前板2枚

後板2枚 横板2枚 ソーラーRGBつり下げパイプ1本

水草ミストウォール取付用桟 穴隠しキャップ 4個 ボルト（長）2本 六角レンチ スパナ 2本

ボルト（短）

ミストウォール
取付用桟

ボルト（短）
アジャスター

上部

本体を設置場所に置いて
アジャスターで水平を出してください
調整後底板の穴が不要な場合は
付属の穴隠しキャップをはめてください

ソーラーRGBつり下げパイプ

ボルト（長）

キャップ取り付け

図4 設置完成図

上部のナット部分に
ミストウォール取付用桟の穴に
合わせ前からボルト（短）で固定します

上部の上に2つ設けてある穴のどちらかに
ソーラーRGBつり下げパイプを
合わせ外側からボルト（長）で固定します

上部を本体に差し込んで
後ろ側からボルト（短）で固定します

◯ソーラー RGBつり下げパイプにつり下げるため、付属の六角レンチでワイヤー固
定クランプのネジを緩め、照明ユニットから出ているつり下げワイヤーで輪をつくり、
ワイヤー固定クランプで固定します。照明ユニットをつり下げる高さに応じてワイ
ヤーの長さを調節してから、ワイヤー固定クランプのネジを六角レンチでしっかりと
締めてください。※ワイヤーを切断するとワイヤー固定クランプの穴に差し込みにく
くなりますので、ご注意ください。
◯左右どちらか片方のボルト（長）を外してから、つり下げワイヤーの輪をつり下げ
パイプに通して適切な位置に照明ユニットをつり下げます。この時、照明ユニットを
落としたり、水槽などにぶつけないように注意してください。最後に、外したボルト
（長）を再び締め、つり下げパイプをしっかりと固定してください。
※地震のゆれなどによる落下を防ぐため、照明ユニットの位置を決めた後、ワイヤー
固定クランプのネジをしっかりと締めてください。
※安全のため、照明器具の設置作業は2人以上で行ってください。

※キャビネットを移動させる際は照明器具を取り外し、
　付属のスパナでアジャスターを上げてください
※水草ミストウォール 1200は水槽内への設置には対応していません

ソーラーRGBつり下げパイプを固定する穴を変更することで、
使用用途に応じてソーラーRGBの位置を前後に変えることができます

横板

横板

前板と後板、横板を本体に
はめ込みます

前板、後板、横板をはめ込む際は
内側に付いている補助板を先に乗せ、
下側から位置を確認後にはめ込みます

前板

後板

前板

補助板

図3

断面図

ライトスクリーン
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ライトスクリーン
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○本製品を使用になる前に必ずこの説明書をよく読み、正しい使用方法を理解した上でご使用ください。正しい使用方法がわからないままでのご使用は絶対におやめください。
○この説明書は、読み終わった後も大切に保管し必要なときにお読みください。
○お客様の取り扱い上の不注意で破損や事故などが起きた場合、弊社は一切の責任を負いませんのであらかじめご了承ください。
◯万一、部品が不足・破損していた場合は、組み立てを行なわず弊社サービスセンターまでお問い合わせください。

○組み立てを行う前に各部品が正しく入っているか必ずご確認ください。
◯組み立てを行う際は大人2人以上で組み立てを行ってください。
○組み立てを行う際には広くスペースをとり、床に布やダンボールを敷くなどして、製品や床、既存の家具などに傷が入らないよう注意をして組み立ててください。
○各部材を本説明書に記載されているように正しい順序で、正しい場所に取り付けてください。また、その際に部材の表面、裏面を間違えずに取り付けてください。
○組み立てを行う際には、付属の六角レンチ（3mm）を使用してください。また、電動工具の使用はおやめください。
○組み立てを行う際、部材を曲げたり、変形させないように注意してください。
○組み立てを行う際には、必ず手袋（軍手など）をし、指などにケガをしないようにご注意ください。
○組み立て方で不明な点がございましたら、弊社サービスセンターまでお問い合わせください。

各板の取り付け



○For Aquarium Use Only: Improper or negligent use of this product may result in serious bodily harm and damage of property. Be sure to use the product only according to the manufacturer's instruction.
○Before the installation, please make sure to read this instruction manual carefully and understand all of its directions. Please do NOT use this product without understanding the proper usage. 
○Aqua Design Amano Co., Ltd. shall not compensate for any damage or accident caused by or arisen out of careless handling by the user.
○If any parts are missing or damaged, please do not assemble and contact local ADA distributor.

English1. ATTENTION

○Make sure that all the parts are included in the package before starting assembly.
○When assembling, please assemble with two or more adults.
○Ensure a wide working space for assembly of this product. Put a cloth or cardboard on the floor to avoid damage to the floor and/or existing furniture during assembly process. 
○Attach the parts to the correct positions in the correct order as shown in this manual. Make sure that the orientation of the parts (front/rear) is correct before attaching them. 
○When assembling, use the included hex wrench (3 mm). Also, do not use the power tool.
○When assembling, be careful not to bend or deform the parts.
○When assembling, be sure to wear gloves (such as cotton work gloves) during assembly to avoid injury to fingers.
○If you have any questions during assembly, please contact your local distributor.

3.Assembly of Steel Cabinet for MIZUKUSA Mist Wall 1200

●Component parts

This instruction indicates a precaution which, if ignored, could result in personal injury or property 
damage due to improper handling.
○This product is an aquarium stand specifically for Cube Garden. Do not use this product for any 

other purposes. Avoid installing this product on any inclined or uneven surface. Be sure to 
install this product on a flat and level surface. (Otherwise, damage to the aquarium or this 
product may be caused.)
○Install this product on a strong surface that will not get dented due to the weight of the aquari-

um or cause shaking of this product. (Otherwise, damage to the aquarium, this product, house 
or premise may be caused.)
○Even after the installation of an aquarium tank, check the tightness of the bolts occasionally 

and securely tighten loose bolts, if any. (Otherwise, damage to the aquarium or this product 
may be caused.)

○If water spills on this product, wipe off the water immediately and completely with a dry cloth. 
Do not use this product outside to avoid rust.
○Cannot be used for marine aquariums.
○Do not use this product outside to avoid rust.
○Do not drag when moving. Loosen the adjuster with the attached spanner and move it with the 

caster.
○Be careful not to push down or shake this product (particular attention should be paid to 

children).(Otherwise, the aquarium or this product may be damaged or topple over, which could 
result in personal injury.)
○Do not climb as a ladder or sit on this product. (Otherwise, this product may be damaged or 

topple over, which could result in personal injury.)
○KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

2. Safety Instructions

Fig.1   Installation of Solar RGB Fig.2   Installation of the main unit

Bolt
(short)

Mizukusa
Mist Wall 
installation arm

Bolt (short)

Fix it with a Bolt (short) from 
the front according to the hole of 
the Mizukusa Mist Wall 
installation arm in the upper nut part

Tubular steel post

Solar RGB hanging pipe

Bolt  (long)
Align the Solar RGB hanging pipe 
with one of the holes in the 
Tubular steel pipe and fix it from 
the outside with a Bolt  (long)

Insert the Tubular steel posts 
into the Main unit and fix it from 
the back side with a Bolt (short)

Adjuster

Place the main unit at the installation 
location and level out with the adjuster.
If you do not need holes in the bottom 
plate after adjustment, 
please put on the provided hole caps.

Attaching Hole caps

○To hang Solar RGB on the stand, loosen wire clamps with Hex wrench that comes 
with Solar RGB and make a loop with each of the two hanging wires from the 
lighting unit and secure the loop with a wire clamp. Adjust the length of the wires 
according to the height of the lighting unit and tighten clamp nuts with a pair of 
needle nose pliers.

※ Do not cut the hanging wires before installing the lighting unit as this may make it 
difficult to run the wire through a wire clamp.

〇Remove one of the left and right Screw (long) with Hex wrench, and then put the loop 
of hanging wire through the hanging pipe and fix the lighting unit to the appropriate 
position. At this time, be careful not to drop the lighting unit or hit the aquarium tank 
etc. Finally, retighten the removed Screw (long) and secure the hanging pipe firmly.

※ After fixing the position of the lighting unit, please tighten the Screw (long) firmly to 
prevent it from falling due to earthquakes.

※ For safety, please install the lighting equipment with two or more people.

Side panel

Side panel

Fit the Front plate and 
Side panels into the Main unit

When inserting the front plate and the 
side panel, put the Guide plate 
attached to the inside first, 
and then mount it after confirming the 
position from the lower position.

Front plate

Back plate

Front plate

Guide plate

Cross-section view

Light Screen
Wiring notch

Light Screen

Fig.4   Complete drawing

※When moving the cabinet, raise the adjuster with a spanner.
※Mizukusa Mist Wall 1200 is not suitable for installation inside aquarium tanks.

By changing the holes used to fix the Solar RGB hanging pipe,
you can change the position of Solar RGB back and forth 
according to the usage.

Tubular steel posts
× 2 piece

Main unit × 1 piece

Bolt (short) 
× 8 piece

Front plate × 2 piece

Back plate × 2 piece Side panel × 2 piece Solar RGB hanging pipe
× 1 piece

Mizukusa Mist wall installation arm × 1 piece Hole caps × 4 piece Bolt (long)
 × 2 piece

Hex wrench Spanners 
× 2 piece

STEEL CABINET for 
MIZUKUSA MIST WALL 1200

8554-1 Urushiyama, Nishikan-ku, Niigata 953-0054, Japan 452706S14COPYJE24I17MADE IN JAPAN

Fig.3   Installation of each panel



○在使用本产品之前，请仔细阅读本说明书。请在理解了正确的使用方法后再使用。在不知道正确使用方法的情况下，严禁使用。
○请仔细阅读后妥善保存本说明书。有需要时请再次阅读。
◯由于客人没有正确使用产品，所引起的产品损坏或事故，弊社不赔偿损失，也不承担任何责任。
◯万一零部件不足，或有破损的情况，请不要组装本产品。请立即与购买本产品的代理商或店家联系。

中文1.使用之前

○请在安装前，仔细检查配件是否齐全。
◯组装时，至少2个人参与组装。
◯组装时，请选择较大的空间，并在地上铺好布或纸箱，避免组装时碰坏产品、家具和地面。
○组装时，请一定按照本说明书的组装顺序等，正确操作。部件的正反也请确认好后再组装。
○请使用附属的内六角扳手（3mm）组装。严禁使用电动工具组装本产品。
○请轻拿轻放，不要在操作中弄弯部件，或使其变形。
○组装时，请佩戴手套。否则有弄伤手指等的危险。
○如果组装中有不明事项，请停止组装，并立即与购买本产品的代理商或店家联系。

3. 水草云雾挂壁 1200专用金属底柜的组装方法

●配件

图2    安装本体

上支架 2根

本体

短螺丝 8个

前面板

后面板 侧面板 2个 悬挂灯具用横杆

悬挂挂壁1200用横杆 孔盖 4个 长螺丝 2个 内六角扳手 外扳手 2个

可调底座

安放好本体后，
调整可调底座，至水平。
调整后，根据需要，安好附属的孔盖。

孔盖位置

图4 安装完成图

※移动底柜时，请先使用附属的扳手抬高可调底座后，再移动。
※水草云雾挂壁 1200无法安装在鱼缸内部。

根据用途的不同，可以前后调整横杆固定的位置，进而改变灯具的位置。

侧面板

侧面板

安装前后面板
和侧面板

安装前后面板和侧面板时，
如截面图，先把内侧的辅助板放好，
再确认好左右固定部件的位置，嵌入即可。

前面板

后面板

前面板

辅助板

图3   安装面板

截面图

背景灯配线用
凹槽

背景灯

短螺丝

悬挂挂壁1200
用横杆

短螺丝

把悬挂挂壁1200用横杆对
准上支架中间的螺母部位，
从正面用短螺丝固定好。

上支架

悬挂灯具用横杆

长螺丝

把上支架竖直插入本体，
从背面用短螺丝固定好。

图1    安装索拉RGB

◯用索拉RGB附属的六角扳手将吊线锁的螺丝拧松，将吊线穿过吊线锁
的小孔，做个环再从另一个小孔中穿出来。根据所需高度调节吊线，确
认位置后，使用六角扳手，将螺丝拧紧。
※请注意，吊线剪切后，很难再次穿入吊线锁的小孔。
◯拿掉最上方的其中一个长螺丝，把索拉RGB的环状吊线穿过悬挂灯
具用横杆，把灯具悬挂至合适的位置。请注意不要让灯体掉落或碰撞鱼
缸等其他物件。最后再拧上长螺丝，固定好悬挂灯具用横杆。
※为了防止地震等晃动，导致灯体掉落，在决定好灯体位置后，请一定拉
紧固定吊线环。
※为了安全，请不要一个人安装照明灯具。

　　　　 这里的内容是在设想了如果使用错误等情况，则有发生人员受伤或物品损害的危险而标注的。
○本产品是敝公司产品的专用底柜。除此之外，请不要使用于其他用途。　○请不要在倾斜或不平的地方使用本产品。请一定在水平的地方使用本产品。
○请把本产品放在结实稳定的地方。请一定不要放在由于产品的重量而导致放置地点的凹陷或不平的地方。（否则有可能导致其他产品及本产品、或家居的损坏。）
○请在安装好后，也要经常检查是否有螺丝松动的问题。如果发现有松动的情况，请立即拧紧螺丝。（否则有可能导致产品的损坏。）
○如果溅到水，请立即用干燥柔软的布擦干。　○请一定不要在室外使用。否则会由于腐蚀、生锈等原因降低产品的耐久性。　○严禁作为海水鱼缸的底柜使用。
○移动时请不要生拉硬拽。使用附属的扳手抬高可调底座后，通过底柜下的小轮子移动底柜。
○请不要放倒或摇晃本产品（特别注意不要让孩子碰到）。（否则会导致其他产品和本产品破损、人员摔倒受伤等事故的发生。）
○不能蹬踏本产品，也不能坐在本产品上。（否则会导致本产品破损，或人员摔倒受伤等事故的发生。）

2，使用及安全注意事项

注意：
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水草云雾挂壁 1200专用金属底柜

STEEL CABINET for 
MIZUKUSA MIST WALL 1200

把悬挂灯具用横杆对准
上支架上部两个孔的其中一个孔，
用长螺丝固定好。


